

**FINANCIAL ADMINISTRATION ACT
SPECIAL WARRANT**

Pursuant to subsections 19(2) and (3) of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council hereby issues this special warrant:

1. To authorize an amount of up to \$5,779,000 for Operation and Maintenance and \$13,000 for Capital to be paid from the Consolidated Revenue Fund in accordance with the attached Schedule A.

2. To stipulate that payments made under it be made:

(a) for the purpose of financing government operations referred to in an appropriation Act already enacted for the fiscal year 1993-94 or in Schedule A to this order;

(b) in the fiscal year 1993-94.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 22nd day of March, 1994.

Administrator of the Yukon

**LOI SUR LA GESTION DES
FINANCES PUBLIQUES
MANDAT SPÉCIAL**

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément aux paragraphes 19(2) et 19(3) de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, ordonne ce mandat spécial :

1. Pour autoriser le paiement sur le Trésor d'un montant, jusqu'à concurrence de 5 779 000 \$, au titre de fonctionnement et entretien, et d'un montant, jusqu'à concurrence de 13 000 \$, au titre de capital, en conformité avec l'Annexe A.

2. Pour déclarer que les versements de ces montants sont faits:

a) dans le but de financer les activités du gouvernement selon une loi d'affectation adoptée pour l'exercice 1993-94 ou selon l'Annexe A ci-jointe;

b) durant l'exercice 1993-94.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 22 mars 1994.

Administrateur du Yukon

SCHEDULE A

	\$ (Dollars in 000's) Voted to date	This Appropriation	Total Current Spending Authority
Operation and Maintenance Votes			
01 Yukon Legislative Assembly	2,534	434	2,968
12 Finance	5,168	5,170	10,338
08 Justice	29,530	175	29,705
	<u>37,232</u>	<u>5,779</u>	<u>43,011</u>
Capital Votes			
02 Executive Council Office	38	13	51
	<u>38</u>	<u>13</u>	<u>51</u>
Total of Operation and Maintenance plus Capital	<u>37,270</u>	<u>5,792</u>	<u>43,062</u>

ANNEXE A

	\$ (dollars en milliers) Crédits affectés à ce jour	Crédits affectés par ce mandat	Total des crédits affectés
Crédits votés relatifs au fonctionnement et à l'entretien			
01 Assemblée législative du Yukon	2 534	434	2 968
12 Ministère des Finances	5 168	5 170	10 338
08 Ministère de la Justice	29 530	175	29 705
	<u>37 232</u>	<u>5 779</u>	<u>43 011</u>
Crédits votés relatifs au capital			
02 Ministère du Conseil exécutif	38	13	51
	<u>38</u>	<u>13</u>	<u>51</u>
Total des crédits relatifs au fonctionnement, à l'entretien et au capital	<u>37 270</u>	<u>5 792</u>	<u>43 062</u>